
18. seja OS Občine  
 
Uvodoma so svetniki potrdili zapisnika 17. seje in 12. dopisne seje Občinskega sveta, v drugi 
točki pa so, zaradi izteka mandatov dosedanjim predstavnikom, imenovali nove predstavnike 
Občine Postojna v Svete OŠ Antona Globočnika, Vrtec Postojna in Glasbeno šolo Postojna. V 
vseh treh primerih so svetniki upoštevali predloge Komisije in v Svet OŠ Antona Globočnika 
Postojna potrdili imenovanje Simona Černača, Gvida Cigaleta in Janeza Vidmarja, v Svet Vrtca 

Postojna Anke Klančar, Loredane Ogrin Marušič in Tomaža Valenčiča ter v Svet Glasbene šole 
Postojna Vesne Železnik, Mirana Žitka in Tjaše Zore.  
 
Pričakovano je največ časa trajala tretja točka, v kateri so bili predstavljeni ukrepi za sanacijo 
stanja po Ledeni ujmi. Obsežno poročilo o vseh aktivnostih, podkrepljeno s konkretnimi 
podatki in številkami, pa tudi o načrtovanih ukrepih, ki jih je narekovala tokratna naravna 
ujma, so svetniki prejeli že v gradivu. V uvodni besedi je župan Občine Postojna Jernej Verbič 
svetnikom predstavil razmere v občini Postojna od prvega dne Ledene ujme, ki je dokazano 
najbolj prizadela prav občino Postojna, in preletel tudi vse aktivnosti, ki so se izvajale za 
reševanje nastalih kriznih razmer. Še enkrat se je zahvalil vsem, ki so kakorkoli pomagali v tej 
nesreči, še posebej pa vsem prostovoljcem, med katerimi so bili po njegovi oceni 
najštevilčnejši in najprizadevnejši gasilci. Med poročevalci so bili še Žarko Cerkvenik, direktor 
distribucijske enote Sežana Elektra Primorska, ki je še enkrat izpostavil dejstvo, da je bil 
glavni problem porušenje osnovnega dvosistemskega daljnovoda od Pivke do Postojne. Zato 
je napovedal, da bodo še letos pristopili k izvedbi osnovnega daljnovoda Pivka-Postojna v 
podzemni izvedbi. Napovedal je nadaljnje priklope preostalih vasi, ki so še na agregatih, na 
omrežje. Delovanje Kriznega štaba je predstavil njegov organizacijski vodja Sandi Curk, 
pomen Centra za socialno delo ob tej nesreči pa je izpostavila Patricija Može, direktorica 
Centra za socialno delo Postojna.  
 

Aktivnosti delovanja so po svojih področjih predstavili še podžupanja Margareta Srebotnjak 

Borsellino in podžupana Boštjan Stegel in Dominik Širca. V razpravi svetnikov je bilo slišati 

tako negativna kot pozitivna mnenja v zvezi z ukrepi za odpravo posledic žleda, po koncu 

razprave pa so potrdili tri sklepe, ki jih je predlagal župan, in sicer, da se je Občinski svet 

Občine Postojna seznanil s Poročilom o izvedenih ukrepih – Ledena ujma 2014, da soglaša z ukrepi, ki 

jih predvideva poročilo ter da sklep velja takoj. Svoje sklepe je predlagal tudi svetnik Goran 

Blaško, ki pa sov ji svetniki zavrnili. 

Svetnik Samo Vesel je pred glasovanjem o sklepih sejo zapustil z izjavo, da odstopa z mesta 

svetnika. 

V četrti točki so svetniki obravnavali Odlok o uporabi proračunske rezerve za leto 2014 in ga 

tudi potrdili. Odlok določa namen in višino porabe sredstev proračunske rezerve Občine Postojna. 

Sredstva proračunske rezerve v višini 127.513,91 € se namenijo za financiranje izdatkov za odpravo 

posledic naravnih nesreč – žled in poplave v Planini. Dejanska poraba sredstev bo ugotovljena in 

predstavljena v okviru zaključnega računa Občine Postojna za leto 2014. 

Do konca seje so svetniki sprejeli še Odlok o spremembah Odloka o določitvi števila članov 

svetov krajevnih skupnosti in volilnih enot v krajevnih skupnostih Občine Postojna, Odlok o 



spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesijah na področju javnih služb vzdrževanja, 

urejanja in čiščenja javnih površin v občini Postojna in Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o urejanju in čiščenju javnih zelenih površin na območju Občine Postojna. V zadnji, 

osmi točki, so svetniki podali nekatere pobude in vprašanja. 

 



 


